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Geachte heer Prins,  
 
Op 4 september 2021 stelde u namens de fractie van het CDA artikel 39 vragen over 
de Tolsteeg. In deze brief treft u de beantwoording van uw vragen.  
 
Inleiding 

Allereerst vinden wij het belangrijk aan te geven dat onze inwoners financieel baat 

hebben wij de overdracht van de waterschapswegen naar de gemeenten. Dit is 

daarom een dossier waar wij veel waarde aan hechten. Het onderhoud, beheer en 

eventueel nieuwe projecten van het Waterschap is relevant, maar zijn ook separate 

uitvoeringstrajecten. Wij gaan er dan ook vanuit dat het Waterschap de 

werkzaamheden uit haar eigen beheerplan naar behoren en volgens planning uitvoert 

en ons actief informeert over afwijkingen. Wat betreft het verbeteren van de 

fietsverbinding Sliedrecht – Wijngaarden (Tolsteeg) onderkennen wij uw zorgen. Wij 

gaan hier dan ook navraag over doen bij het Waterschap.   

 

Vragen 

1. Wordt met het Waterschap Rivierenland alleen onderhandeld over geld voor beheer 

en onderhoud, of ook over de aanleg van nog niet uitgevoerde projecten? 

 

Antwoord: 

De aanleg van nog niet uitgevoerde projecten maken op dit moment geen onderdeel 

uit van de gesprekken over het overdragen van bestaande waterschapswegen naar de 

gemeenten.  

 

2. Bent u met het Waterschap Rivierenland eens dat de stad-landverbinding tussen 

Sliedrecht en Wijngaarden kan worden verbeterd voor fietsers? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord: 

Ja, het doorbreken van de barrière A15 ter hoogte van de Tolsteeg voor fietsverkeer, 

zal leiden tot een betere fiets bereikbaarheid tussen Sliedrecht en Wijngaarden.   

 

3. Bent u met mij eens dat een vrijliggend fietspad naast de Tolsteeg past binnen de 

Koers 2030 van de gemeente Sliedrecht? 

 

Antwoord: 

Ja, deze verbinding (verbinding Tolsteeg met Beijerinkstraat) wordt in beeld gebracht 

als wens / toekomstige verbinding in het Nationaal Toekomstbeeld Fiets (NTF, 
afspraak tussen Rijk en provincies). Het NTF brengt landsdekkend de opgave voor 

fietsinfrastructuur in beeld. 
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4. Wilt u in de onderhandelingen als voorwaarde stellen dat op kosten van het waterschap 

een vrijliggend fietspad naast de Tolsteeg wordt aangelegd? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord: 

Wij, maar vooral ook onze inwoners hebben (financieel) baat bij het overdragen van de 

waterschapswegen naar de gemeenten. De overdracht realiseren is daarom belangrijk. 

Daarbij is de overdracht van de wegen een traject tussen zeven gemeenten en het 

Waterschap. Dit maakt het complex om individuele voorwaarden toe te voegen aan de  

onderhandelingen. Hoewel wij de koppeling tussen beide trajecten begrijpen, zien wij de 

eventuele aanleg van het fietspad naast de Tolsteeg daarom als een separaat dossier. 

Uiteraard gaan wij wel het gesprek hierover aan met het Waterschap.  

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 

 
 

 
 

N.H. Kuiper mca mcm         mr. drs. J.M. de Vries 

 
 


